
 

 

Referat af generalforsamling i Grundejerforeningen 

Poppelgården, afholdt i Kirkeladen, tirsdag den 26.  

november 2024 fra kl. 19.30 til ca. kl. 20.08 

Deltagere (fysisk); 1,2,3,5,7,8,9,12,14,18,24, 25, 28, 30, 32, 40 
og 44 

Deltagere (via fuldmagt); ingen oplyst 

 

1. Valg af dirigent 
2. Formandens beretning v/Peter 
3. Fremlæggelse af det af bestyrelsen underskrevne regnskab til godkendelse v/Mads 
4. Fremlæggelse og godkendelse af budget for det kommende regnskabsår v/Mads 
5. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
6. Valg af suppleanter 
7. Valg af bilagskontrollanter 
8. Indkomne forslag 
9. Nedsættelse af haveudvalg 
10. Nedsættelse af sommerfestudvalg 
11. Eventuelt 

 

Ad 1) 

Knud (nr. 30) blev valgt som dirigent og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

Ad 2) 

Se særskilt dokument.  

Input vedrørende datering af opslag på hjemmeside. 

Beretningen blev taget til efterretning. 

Ad 3) 

Mads gennemgik det af bestyrelsen underskrevne regnskab for 2023/24.   

Regnskabet blev godkendt.  

Ad 4) 

Mads fremlagde budgettet for 2025/26.  

Input omkring grundskyld for fællesarealer.  

Der er endnu ikke modtaget opgørelse af grundskyld for foreningens fællesarealer for 2025, men 
bestyrelsen er opmærksom herpå (herunder den forventede, gradvise indfasning over de kommende år). 

Budgettet blev godkendt. 

 



 

 

Ad 5) 

Mads (nr. 28), Torben (nr. 24) og Arne (nr. 17) modtog genvalg. 

Ad 6) 

Henri (nr. 8) og Lasse (nr. 3) modtog genvalg. 

Ad 7) 

Boye (nr. 1) og Hüsnü (nr. 10) modtog genvalg. 

Ad 8) 

8.1 Forslag om biodiversitet 

Bestyrelsen medtager forslaget til drøftelse i Grundejerforeningen Bernts Have. 

8.2 Forslag om ny funktionalitet på foreningens hjemmeside 

Notifikationsløsning implementeres, så det enkelte medlem kan tilmelde sig løsningen direkte via 
hjemmesiden. 

Ad 9) 

Haveudvalget fortsætter uændret. 

Ad 10)  

Sommerfestudvalget fortsætter uændret. 

Ad 11) 

 Fibia – mulig prisstigning 
 Alle er velkomne i ”Hundeklubben” onsdage (i godt vejr)  
 Belysning ved stier i Bernts Have – forundring over manglende udskiftning af pærer  
 Kort opfølgning på retableringsarbejde ifm. fibernet 

 

Referent:  

Mads (nr. 28) 

 

Godkendt af dirigent pr. mail. 
 

 

 


